
Referat af Søborg Klatreklub 
generalforsamling 2025 
 
Sted: Gladsaxe Hovedbibliotek 
Dato og tidspunkt: 24.03.2025 kl. 19.00 - 21.00 

Deltagere 
Bestyrelse: Tina, Klaus, Maria, Sofie og Kim 
Medlemmer: 2 + 3 fuldmagter 
 
 

Referat 
Forpersonen Tina byder velkommen til årets generalforsamling. Her bliver agendaen for 
generalforsamlingen præsenteret samt den nuværende bestyrelse. 
 
Næste punkt på agendaen er valg af dirigent. Her bliver Liva valgt som dirigent. Hun 
gennemgår vedtægterne omkring gyldig generalforsamling. Generalforsamlingen var 
indkaldt rettidigt, samt 2 medlemmer og 3 fuldmagter var til stede udover bestyrelsen. 
 
Herefter bliver Kim valgt til referent. 
 
Forpersonen gennemgår 2024. Der har været en stigning af medlemmer til 208 pr. 
31.12.2024. Det skal bemærkes har man været medlem i en sæson bliver man talt med i 
statistikken for året.  
 
Familieklatring som foregår om lørdagen fra kl. 9 - 11, ser også en stigning af deltagere. Der 
er 3% mere i gruppen 3-12 år end året før. 
 
SBKK var ikke repræsenteret ved Klatreforbundets Repræsentantmøde pga. sygdom. Der er 
dog ingen større nyheder. 
 
Turen til Klattercentret i Malmø i juni var en success. Det kunne vi godt gentage. 
 
SBKK var repræsenteret på Gladsaxedagen. Gladsaxedagen er en dag med masse 
aktiviteter omkring rådhuset. Her har en masse foreninger hjemmehørende i Gladsaxe 
mulighed for at have en stand og præsentere sig. Her var en masse frivillige med til at stå 
ved standen i løbet af dagen. SBKK havde en hangboardkonkurrence, hvor et SBKK 
medlem vandt. 
 



Klubben har 3 crashpads. Der er blevet udlejet 10 gange i løbet af 2024. Det skal bemærkes 
at man skal huske at booke crashpads på hjemmesiden, for at sikre at andre ikke går 
forgæves. 
 
Der er  blevet givet transporttilskud til 1 medlem som deltog i EM. 
 
Den gamle skøjtehal forventes at åbne i efteråret 2025. SBKK er ikke med i første omgang 
da det ikke var realistisk at søge fonde i december 2024. SBKK har søgt Nordea fonden en 
gang med en afvisning, da der ikke var nogen konkret aftale mellem GoMonkey og SBKK. 
 
Der er ikke kommet afklaring omkring SBKK må leje sig ind på GoMonkeys klatrevægge. 
Herefter er der en løs snak omkring hvordan det bliver mellem GoMonkey og SBKK. Der 
bliver fx spurgt ind til hvordan fordelingen af klatring bliver, når GoMonkey også vil have 
klatring. Umiddelbart er der ikke lige så stort fokus fra GoMonkey på bouldering ift. andre 
klatreaktiviteter de har i deres portofølje. 
 
Regnskabet for 2024 bliver gennemgået af kassereren. Regnskabet for 2024 er godkendt af 
revisoren. 
 
Herefter behandles de to forslag fra bestyrelsen. Der er ikke modtaget andre forslag. 
 
Forslag 1 omkring kontingentstigning bliver vedtaget enstemmigt. 
 

Hold Nuværende 
kontingent  

Forslag til kontingent 
pr. 01.07.2025 

Mini (3 - 5 år)  160 kr.  275 kr. 

Børn (6 - 12 år) 160 kr.  275 kr. 

Junior (13 - 17 år) 250 kr.  425 kr. 

Ung (18 - 25 år) 250 kr.  425 kr.  

Voksen (26 +) 250 kr.  425 kr.  

 
Forslag 2 omkring vedtægtsændringer blev vedtaget enstemmigt. 

● Vedtægtsændring af § 14 - Økonomisk ansvar 
 

Stk. 1. (tilføjelse) 
Bestyrelsen er bemyndiget til at optage lån på foreningens vegne, forudsat at 
låneoptagelsen forinden er blevet præsenteret og godkendt på en ordinær eller 
ekstraordinær generalforsamling. Beslutningen om låneoptagelse kræver kvalificeret 
flertal (2/3-dele) blandt de fremmødte stemmeberettigede medlemmer. 
 
Stk. 2. (nuværende stk. 1) 
Foreningens medlemmer og bestyrelsesmedlemmer hæfter ikke personligt for de af 
foreningen indgåede forpligtelser, for hvilke alene foreningen hæfter med dens 



respektive formue. 
 

Budgettet med udgifter til skøjtehal og Bison bliver gennemgået. 
Spørgsmål til de 40500 kr for skøjtehal drift. Det er 250 + 100 kr. pr. medlem pr. år. Det skal 
bemærkes at det er uden moms. Prisen er ikke blevet oplyst af GoMonkey om det er 
eksklusiv eller inklusiv moms. Hvis det er eksklusivt, kommer der yderligere 10125 kr. oveni.  
 
Budget (2) bliver godkendt. 
 
Valg af bestyrelse. 

- Kasseren Kim er på valg og modtager genvalg. Kasseren bliver genvalgt. 
- Bestyrelsesmedlem Klaus er på valg og modtager ikke genvalg.  
- Liva stiller op og bliver valgt til bestyrelsesmedlem. 
- Oliver stiller op til suppleant og bliver valgt til suppleant.  

 
Nuværende revisor Patrick modtager ikke genvalg. Morten stiller op til revisor og bliver valgt. 
Nuværende revisorsuppleant Mette modtager ikke genvalg. Klaus stiller op til 
revisorsuppleant og bliver valgt. 
 
 
Dirigenten ophæver generalforsamlingen. 

14/05/25

Dirigent Forperson

13/05/2025
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